总部·圣奥科创园

中国·浙江省杭州市萧山区知行路1666号

萧山现代化生产基地

中国·浙江省杭州市萧山经济技术开发区宁东路35号

海宁生态制造基地

中国:浙江省海宁市尖山新区安仁路6号

钱塘智造基地

中国·浙江省杭州市钱塘区青西三路5806号

圣奥办公(雄衡)产业园

中国·河北省深州市经济开发区恒信新路北侧

圣奥国际 (北美)基地

墨西哥·新莱昂州蒙特雷市华富山工业园区

Headquarters & Experience Center - Sunon Technological Innovation Park

No. 1666 Zhixing Road, Xiaoshan District, Hangzhou, Zhejiang, China TEL: +86 571 88166666 PC: 311200

European R&D Center

Brunnenstrasse 156, 10115 Berlin, Germany

Singapore Branch & Experience Center

#01-01/02 At 18 Robinson, Singapore

USA Headquarters & Experience Center

525 Technology Drive Suite 150 Irvine CA.92618, USA

India Branch & Experience Center

Floor I & II, 643, Rd Number 36, Aditya Enclave, Venkatagiri, Jubilee Hills, Hyderabad, Telangana 500033, India

Sunon Xiaoshan Manufacturing Base

No. 35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tech Zone (XETDZ), Hangzhou, Zhejiang, China

TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

Sunon Haining Manufacturing Base No. 6 Anren Road, Jianshan New District, Haining, Zhejiang, China TEL: +86 573 87800900 PC: 314415

Sunon Qiantang Manufacturing Base

No. 5806 Qingxi Third Road, Qiantang District, Hangzhou, Zhejiang, China TEL: +86 571 56115058 PC: 310000

Sunon Northern Industrial Park

North of Hengxin New Road, Economic Development Zone, Shenzhou, Hebei, China PC: 053899

Sunon Mexico Base

Palomas 600 Parque Ind Hofusan Salinas Victoria NL.C.P. 65500, Mexico

Sunon











CARI/卡瑞

健康上坐 HEALTHY SITTING

健康向上,舒适在时时刻刻。卡瑞,竹节式座背挺拔有型,满足时刻上进的姿态;饱满有支撑力的舒适坐感,包容休闲时的慵懒。分寸之间,皆为健康。

Health and wellness are always within reach with comfort at every moment. CARI, its bamboo-style backrest provides an upright and sturdy support for a constantly improving posture while also accommodating relaxation during leisure time. Every detail is designed with your health in mind.





竹生雅韵

Elegant Bamboo Charm

以"竹"为形,设计出空间中隐形的"福竹",寓意竹影相随之间,步步高升、拾级而上。 A bamboo-inspired chair forms an invisible "Fu Zhu" for steady career development.



曲木流线式扶手,如竹叶般纤长摇曳,表面以真皮包覆, 细腻温润,贴合手臂曲度。腰椎、肩背、头颈三节分区, 分段贴合, 时刻感受身体与座椅的无缝契合。 椅身围边 以精致的捏边塑形,细微之处亦有刚柔相济的感官体验。

The armrests of the chair have a curved wooden design resembling swaying bamboo leaves, covered in smooth leather that fits the arms perfectly. The segmented support for the lower back, shoulders, and neck ensures a seamless connection between body and seat. Delicate molding adds to a balanced experience.



04 05





Meeting with a Serene Vibe

会晤空间兼顾体面与效率。卡瑞大气造型,营造沉稳空间风格,从容端坐,有礼有序; 经典款尼龙五星脚轻便灵活,移动随心,沟通交流零距离。

Formal meeting space balances professionalism with efficiency. The sophisticated design of CARI creates a calm and orderly atmosphere while the classic nylon five-star base allows for easy movement and seamless communication.



尼龙五星脚中背款 Nylon Five-star Base Mid-Back



尼龙五星脚高背款 Nylon Five-star Base High-Back

06 07

秩序卓然

Distinguished Order

简约线条勾勒不凡气度, 矗于空间之中不言自威, 在对称与协调之间尽显礼和秩序。

Sleek lines create a commanding presence that exudes power and control while maintaining balance and harmony through symmetry and coordination.







简约立体弓型脚款 Minimalist Bow-shaped Chair



80 09





产品参数 Specification



CCR80KC/CCR80KR W635*D690*H1135(mm)



CCR70MC/CCR70MR W655*D700*H960(mm)



CCR60TC/CCR60TR W635*D680*H950(mm)

CCR71GC/CCR71GR W655*D670*H1000(mm)



CCR81TC/CCR81TR W635*D690W*H1135(mm)



CCR61TC/CCR61TR W635*D680*H950(mm)

材质 Material

皮革 Leather















ZP2440

木饰面 Wood Veneer









W-2A W-15A W-31A



鉴于产品不断更新,日后产品规格等若有变动,以实物为准,不再另行通知。

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.